
PROTOKÓŁ NR XL/13 

z posiedzenia XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 31 października 2013 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych (wszyscy radni obecni). Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Przed rozpoczęciem sesji, wszyscy obecni na sali minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego 

w dniu 03 października radnego Gminy Wyszków – Przewodniczącego Rady Miejskiej - Pana 

Józefa Biernackiego. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jacek Bachański  dokonał otwarcia posiedzenia 

sesji. Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 września 2013 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2013 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego; 

2) nadania nazwy ulicy („Dziennikarska” w Kamieńczyku); 

3) nadania nazwy ulicy („Leona Królikowskiego” w Kamieńczyku); 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

5) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Wyszkowie; 

6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2014; 

7) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2014 rok; 

8) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego na obszarze gminy Wyszków; 

9) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021; 

10) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2013 r.; 

11) zmiany uchwały Nr XXXIV/338/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 kwietnia 

2013r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia pożyczki długoterminowej 

dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

12) uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych PWiK Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

13) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

14) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/330/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

25 kwietnia 2013r. w sprawie dopłat do opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2012/2013. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8.15 uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Somianka. 

P. Rojek – członek Komisji Oświaty i Spraw Społecznych zgłosił wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad: 

 uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

(punkt 8.13 porządku obrad); 

 uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/330/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z 

dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie dopłat do opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (punkt 8.14 porządku obrad). 

Uzasadniając swój wniosek, P. Rojek poinformował, że sprawa była szczegółowo omawiana 

na wszystkich komisjach stałych Rady Miejskiej, a wniosek o zdjęcie projektów powyższych 

uchwał z porządku obrad sesji został podjęty zarówno przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych jak i Komisję Finansów i Gospodarki. Projekty uchwał mają zostać zdjęte 

z porządku obrad do czasu nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  

Burmistrz – P. Nowosielski, jako wnioskodawca zwołania sesji, wyraził zgodę na 

proponowane zmiany. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 

P. Bachański poinformował, że w wyniku przyjętych zmian, wprowadzona uchwała 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Somianka, otrzymuje w porządku obrad 

pozycję 8.13. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Zofia Gałązka; 

2.  P. Sławomir Wróbel; 

3.  P. Władysław Dudzik. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 września 2013 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
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Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za wrzesień 2013 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Chodkowski uważa, że na pewno wszystkich bardzo cieszy, że ulica Kościuszki jest 

remontowana, ale trzeba pamiętać, że remont ten wiąże się z zamknięciem za kilka dni mostu 

Grota-Roweckiego w Warszawie i skierowaniem ruchu tranzytowego przez Wyszków. 

Remont tego mostu ma potrwać prawie 2 lata. Najprawdopodobniej odbije się to 

niekorzystnie na czystości powietrza w naszym mieście. W związku z tym, że ostatni pomiar 

czystości powietrza w Wyszkowie notowany był przed dziesięciu laty, uważa, że w takiej 

sytuacji, należy zlecić bieżące monitorowanie czystości powietrza. Jeżeli okaże się, że normy 

będą przekroczone, może byłby to argument do tego, aby ograniczyć przejazd samochodów 

przez Wyszków.  

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka również uważa, że remont ulicy Kościuszki jest konieczny, 

ale chciałby wiedzieć, kto prowadzi koordynację ruchu? Poinformował, że w tej chwili trzeba 

40 minut czekać, aby wjechać na most w Wyszkowie. Ponadto, nikt wcześniej nie 

informował, że taki remont będzie miał miejsce. Wszyscy mogli dowiedzieć się o tym 

dopiero z prasy, jak remont został już rozpoczęty. Spytał, kto wyraził zgodę na taką 

koordynację ruchu, która powoduje, że cały Wyszków stoi zablokowany? 

P. Kędzierska – Sołtys Świniotopi podziękowała Burmistrzowi, Zasępcom Burmistrza, 

Radnym oraz Naczelnikom Wydziału SRG i GKiM za wyrównanie terenu i ogrodzenie 

świetlicy w Świniotopi.  

P. Białek – Sołtys Lucynowa podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do 

wybudowania boiska w Lucynowie. Zagwarantowała, że będzie ono służyło nie tylko 

dzieciom i młodzieży, ale całemu społeczeństwu. Dodała, że właśnie powstała drużyna 

piłkarska, która osiągnęła już swoje pierwsze sukcesy. 

P. Dziubłowski wracając do remontu ulicy Kościuszki, stwierdził, że Burmistrz nie ma tu za 

dużo do powiedzenia, ponieważ, jest to droga krajowa, którą zarządza GDDKiA. Następnie 

zwrócił się do Burmistrza z prośbą, aby przy organizacji komunikacji miejskiej na następne 

lata, dotychczasowe warunki nie uległy pogorszeniu i aby mógł osobiście uczestniczyć 

w pracach związanych z tym tematem. Następnie P. Dziubłowski zwrócił się do Pani 

Jastrzębskiej – Prezes PWIK z prośbą o wyjaśnienie sprawy przedstawionej w lokalnej prasie, 

dotyczącej braku zachowania norm bezpieczeństwa przez pracowników PWiK, pracujących 

w wykopie. Poprosił do dokładną relację z tego zdarzenia oraz spytał czy ktoś został za takie 

działania ukarany? Uważa, że wszyscy dyrektorzy i kierownicy powinni tak pracować, żeby 

nie było takich zarzutów. Uważa, że takie działania uderzają bezpośrednio w Burmistrza i nie 

powinny mieć miejsca.  

P. Dudzik podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do wybudowania ulicy Jesionowej 

w Rybnie. 

P. Abramczyk poinformował, że na początku października otrzymał pytanie od pani redaktor 

z prasy, dotyczące inwestycji w Gminie Wyszków. W związku z tym chciał poinformować, 

że na dzień 28 października z 47 zaplanowanych inwestycji 37 zostało zrealizowanych, a 10 

jest w trakcie realizacji. Realizacja jednej inwestycji jest zagrożona – budowa ciągu pieszo-
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jezdnego ul. Powstańców w Rybienku Leśnym. Urząd zastanawia się nad zmianą 

wykonawcy. 

P. Szczerba zwrócił się z prośbą, aby zanim zada swoje pytania, udzielono wcześniej 

odpowiedzi na pytania które dotychczas padły z sali.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz nawiązując do pytań w sprawie przebudowy ulicy Kościuszki, 

poinformował, że jest to droga krajowa, która rządzi się swoimi prawami. Tu decyduje 

GDDKiA jako zarządca tej drogi. Już wcześniej, władze rządzące Warszawą zadecydowały, 

że wokół stolicy powstaną obwodnice, które skutecznie odciążą Warszawę od nadmiaru 

samochodów. Niestety, ale należy się z tym pogodzić, że samorząd stolicy jest ważniejszy od 

pozostałych samorządów. Wyszków może być niezadowolony z podejmowania takich decyzji 

i może protestować, chociażby tak jak zaproponował P. Chodkowski – mierząc pomiar 

czystości powietrza. Może wpłynie to w jakiś sposób na spojrzenie zarządców wyższego 

szczebla i coś zmieni w sprawie. Jak na razie urząd jest w pozycji proszącego i tak było 

również w sprawie remontu ulicy Kościuszki. Kilkakrotnie były kierowane prośby, aby 

z chwilą zamknięcia mostu Grota-Roweckiego pamiętano o mieszkańcach Wyszkowa, którzy 

będą żyli z presją tak dużego ruchu. Rozpoczął się remont ulicy (największy od dwudziestu 

lat), który realizowany jest w tempie ekspresowym i w większości w godzinach nocnych. 

Urząd uprzedzał mieszkańców za pomocą mediów, że takie prace będą prowadzone. Za 

wszystkie utrudnienia P. Mróz przeprosił, prosząc o cierpliwość i wyrozumiałość. Uważa, że 

należy podziękować Pani Annie Raszewskiej, która jest kierownikiem rejonu i która dba o to, 

aby utrudnienia przy remoncie były jak najmniej uciążliwe dla mieszkańców. Następnie, co 

do organizacji komunikacji miejskiej, P. Mróz poinformował, że wszystkich 

zainteresowanych i chętnych do pomocy, zaprasza do prac zespołu, który podpowie, jak tę 

komunikację w mieście realizować. Na dzień dzisiejszy można stwierdzić, że są takie kursy, 

które są obłożone, ale i są takie, które są prawie puste. Trzeba to zmienić. Sołtysi np. apelują 

o uruchomienie nowego kierunku: Drogoszewo-Deskurów-Ślubów-Lucynów-Wyszków. 

Zanim urząd ogłosi przetarg, zostaną przeprowadzone konsultacje w których będą mogli 

uczestniczyć i wypowiadać się radni, sołtysi czy przewodniczący rad osiedlowych. 

Nawiązując do budowy ul. Powstańców w Rybienku Leśnym, P. Mróz poinformował, że 

urząd jest na bieżąco w kontakcie z kancelarią prawną i może powiedzieć, że nie jest tak 

prosto wypowiedzieć umowę wykonawcy, nawet takiemu, który nie jest rzetelny. Trzeba być 

ostrożnym, ponieważ sądy coraz częściej orzekają na korzyść wykonawcy. P. Mróz 

poinformował, że chociaż termin zakończenia budowy ul. Powstańców minął 30 

października, a prace rzeczowe zostały wykonane w 30-40%, urząd dał wykonawcy jeszcze 

jedną szansę. Jeżeli jednak nie będzie widać znacznego postępu prac, zostanie wprowadzony 

drugi wykonawca. 

Burmistrz – P. Nowosielski nawiązując do remontu ul. Kościuszki, poinformował, że urząd 

nie ma wpływu ani na remont, ani na organizację ruchu. Może natomiast lobbować, aby po 

dwóch latach remontu mostu Grota-Roweckiego, czyli w roku 2017, był kompleksowy 

remont przejścia przez Wyszków. Obecny remont na ulicy Kościuszki ma za zadanie 

zapewnić tranzytowy ruch dla zwiększonej ilości samochodów ciężarowych. 

Najprawdopodobniej, po dwóch latach wzmożonego ruchu, naprawiona ulica ulegnie 

ponownie degradacji. 

 



 

 

 

5 

P. Szczerba: 

1) poprosił, aby wystosować do PKS oficjalne pismo z zapytaniem, czy autobusy jeżdżące 

do Białegostoku, mogłyby się zatrzymywać na przystanku w Wyszkowie? 

2) spytał, czy w parku, w miejscu, gdzie rozebrano fundamenty po szkole muzycznej 

będzie umieszczona tablica pamiątkowa? 

3) spytał, czy kapliczka stojąca na nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży przy 

ul. Pułtuskiej – 11 Listopada, znajduje się na odrębnej działce? 

4) spytał, jak dużo budynków mających wartość historyczną lub objętych ochroną 

konserwatora zabytków, znajduje się na nieruchomościach, które są własnością gminy? 

Czy gmina ma jakąś strategię jak z takimi budynkami należy postępować? 

P. Chodkowski spytał, czy jest możliwość poszerzenia przejścia dla pieszych na 

ul. Serockiej, a konkretnie na wiadukcie. Tam jest bardzo wąskie przejście i przez to bardzo 

niebezpieczne. Czy nie można w ramach przeprowadzanego remontu coś zrobić w tej 

sprawie?  

Burmistrz – P. Nowosielski nawiązując do sprzedaży nieruchomości przy ul. Pułtuskiej 

i 11 Listopada, poinformował, że znajdujący się na niej budynek jest w fatalnym stanie i nie 

ma on żadnej wartości historycznej. Gmina nie posiada żadnych budynków kubaturowych 

o wartości historycznej czy zabytkowej, które znajdowałyby się na działkach gminnych. 

Takie budynki są na terenie gminy i są to głównie budynki sakralne. Polityka gminy 

w zakresie ochrony tych budynków jest taka, że uchwała podjęta wcześniej przez Radę 

Miejską, pozwala na wniosek zainteresowanego, dofinansowywać remont takiego 

zabytkowego budynku w wysokości do 50% wysokości poniesionych kosztów.  

P. Kozon poinformowała, że kapliczka o którą pytał P. Szczerba, stoi na nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży. Nie było wydzielonej oddzielnej działki pod tę kapliczkę. Jest 

tylko zrobiony zapis, który mówi, że kapliczka nie może zostać rozebrana ani przestawiona 

w inne miejsce. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że tablica pamiątkowa po rozebranych 

fundamentach w parku, jest w trakcie wykonania. Będzie składała się z części opisowej 

i fotograficznej. Jej treść została uzgodniona z radnym P. Adamem Mickiewiczem.  

P. Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji ustosunkowując się 

do pytania P. Dziubłowskiego w sprawie dotyczącej braku zachowania norm bezpieczeństwa 

przez pracowników PWiK podczas pracy w wykopie uważa, że w Przedsiębiorstwie bardzo 

dba się o pracowników i ich bezpieczeństwo. Wszystko, co jest wymagane przepisami, 

pracownicy otrzymują na bieżąco (odzież ochronną, sprzęt ochronny, posiłki regeneracyjne, 

tzw. szkodliwe za pracę w trudnych warunkach). Jak wiadomo, sieci wodociągowo-

kanalizacyjne w mieście, nie są nowe i w związku z tym są awaryjne. Mimo to, przez ostatnie 

10 lat najgroźniejszy wypadek jaki miał miejsce w Przedsiębiorstwie, to stłuczony palec. 

Załoga zatrudniona firmie, to załoga stara i doświadczona, co nie znaczy, że nigdy nie 

popełnia błędu. Każdy z nich wie, że musi dbać o bezpieczeństwo swoje i innych. Należy 

jednak wziąć pod uwagę, że usuwanie awarii wodociągowych odbywa się przeważnie pod 

dużą presją społeczną. Tak było i w tym przypadku. Awaria miała miejsce w sobotę, 

a pracownicy chcieli ją jak najszybciej usunąć. Z ich wyjaśnień wynika, że w wykopie był 

gruby beton i czuli się na tyle bezpiecznie, że nie wszyscy założyli kaski ochronne. 

P.Jastrzębska dodała, że za każdą konkretną awarię odpowiada kierownik konkretnego działu. 
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W tym przypadku, kierownik odpowiadający za usunięcie tej awarii, otrzymał karę na piśmie 

za niedopełnienie przestrzegania przepisów.  
 

Ad. 8. 

1) Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego. Poinformował, że wskutek śmierci radnego - Pana Józefa 

Biernackiego, Rada Miejska, zgodnie z obowiązującymi przepisami, jest zobowiązana do 

podjęcia uchwały, stwierdzającej wygaśnięcie mandatu.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/406/13 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego. 
 

2) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, że 

z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Dziennikarska” w miejscowości Kamieńczyk, zwrócił 

się Pan Jerzy Krasowski. W dniu 19 sierpnia 2013 r. merytoryczna Komisja Promocji 

i Kultury opiniując powyższą nazwę, skierowała wniosek do uzupełnienia w punkcie 

„Uzasadnienie wniosku”. Następnie, na posiedzeniu w dniu 16 września 2013 r., po 

uzyskaniu wyczerpującego uzasadnienia, pozytywnie zaopiniowała powyższą nazwę. 

W związku z tym, zgodnie z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom, 

został przygotowany projekt powyższej uchwały. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/407/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformował, że z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Leona Królikowskiego” 

w miejscowości Kamieńczyk, zwrócił się radny Pan Adam Szczerba. W dniu 16 września 

2013 r. merytoryczna Komisja Promocji i Kultury, pozytywnie zaopiniowała powyższą 

nazwę. Z przedstawionych materiałów wynika, że Leon Królikowski urodził się 

w Kamieńczyku, był dowódcą oddziałów w Powstaniu Styczniowym. Ulica, która ma zostać 

nazwana jego imieniem, znajduje w bezpośrednim sąsiedztwie pomnika, upamiętniającego 

Powstańców Styczniowych. W związku z tym, zgodnie z procedurami jakie obowiązują przy 

nadawaniu nazw ulicom, został przygotowany projekt powyższej uchwały. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Szczerba poinformował, że będąc na spotkaniu upamiętniającym Powstanie Styczniowe, 

otrzymał od mieszkańców i uczniów wyszkowskich szkół, petycję w sprawie nadania nazwy 

ulicy w Kamieńczyku właśnie imieniem Leona Królikowskiego. W związku z powyższym, 

złożył odpowiedni wniosek i poprosił o przyjęcie powyższej uchwały. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka poprosił, aby z chwilą podjęcia uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy, została od razu wykonana tablica z naniesioną nazwą.  

P. Mikołajczyk poinformował, że jeżeli uchwała z nazwą ulicy zostanie podjęta, to i tablica 

zostanie wykonana. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 



 

 

 

7 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/408/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

4) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, że 

sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej, położonej w Wyszkowie przy ul. Stolarskiej, nr 

ew. 3038/4 o powierzchni 2.542 m². Przypomniała, że ta działka miała być sprzedana w trybie 

przetargowym, ale nikt nie przystąpił do przetargu. W związku z powyższym został 

przygotowany projekt uchwały w sprawie sprzedaży tej działki w trybie bezprzetargowym. 

Wartość w/w nieruchomości ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego, wynosi 168.102 zł 

(66 zł/m²). Przeznaczenie powyższej nieruchomości, to tereny pod przemysł, bazy, składy 

i usługi. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 1, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/409/13 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

5) P. Szczerba – Dyrektor Zespołu Szkół w Wyszkowie, w związku z projektem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Wyszkowie, 

poinformował, że w dniu 30 września 2013 r. woźne, zatrudnione w szkole, gdzie jest 

dyrektorem, złożyły na niego skargę w kwestii dotyczącej wykonywania przez skarżące 

czynności związanych z segregacją odpadów, które to zadanie, wg nich, powinno być 

wykonywane przez wyspecjalizowane w tym zakresie podmioty. W związku z tym dyrektor 

poinformował, że: 

1) Szkoła od 2004 roku nieprzerwanie prowadzi segregację śmieci. W poprzednich latach 

czynności te wykonywały wszystkie obecne woźne zatrudnione na stanowiskach 

sprzątaczek. 

2) Aktualnie każdego dnia na terenie szkoły zbieranych jest ok. 4 - 5 worków 100 

litrowych śmieci i ze względu na obowiązujące przepisy oraz działania proekologiczne 

oraz duże oszczędności z tego wynikające, dokonywana jest wstępna segregacja śmieci 

(wyjęcie z ogółu śmieci butelek szklanych i plastikowych). 

3) W specyfikacji do przetargu na sprzątanie gminnych szkół nie uwzględniono segregacji 

odpadów. W związku z tym firma, która sprząta w szkole, zaproponowała, że jej 

pracownicy będą dokonywać segregacji, w zamian za przejęcie przez szkolne woźne 

sprzątania stołówki i łazienki dziewcząt w segmencie A, o czym zainteresowane osoby 

zostały poinformowane. W ramach przeprowadzonych rozmów ustalono jednak, że 

woźne nie będą sprzątały dodatkowej powierzchni i prowadzić będą segregację śmieci.  

4) W związku z ustaleniami, o których mowa wyżej, w dniu 26.09.2013 r. do zakresu 

obowiązków woźnej dodano punkt mówiący o segregacji śmieci. Aneksy te zostały 
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przyjęte do wiadomości i stosowania poprzez złożenie podpisów przez cztery 

zatrudnione woźne. W ślad za tym została opracowana przez inspektora BHP nowa 

ocena ryzyka zawodowego na stanowisku woźnej. 

5) Woźnym zostały wskazane odpowiednie pomieszczenia do dokonywania wstępnej 

segregacji śmieci.  

6) Wszyscy pracownicy szkoły, w tym woźne, posiadają aktualne badania lekarskie oraz 

szkolenia bhp wstępne, stanowiskowe i okresowe, a wykonywane przez nich czynności 

nie zagrażają ich zdrowiu i życiu oraz nie wykraczają poza zakres ich obowiązków 

i kompetencji. 

Dyrektor – P. Szczerba uważa, że skarga złożona przez panie woźne jest bezzasadna i do 

czasu rozstrzygnięcia nowego przetargu, segregacja śmieci powinna należeć do ich 

obowiązków. W szkole nie ma zatrudnionych innych osób, które mogłyby to robić. Uważa, że 

podejmując decyzję, aby to woźne segregowały śmieci, nie złamał prawa.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych dokładnie 

wysłuchała wyjaśnień Dyrektora Szczerby, który został zaproszony na posiedzenie Komisji 

i stwierdziła, że skarga jest bezzasadna. P. Piórkowska stwierdziła, że chyba żadna ze szkół 

wyszkowskich nie zorganizowała tak dobrych warunków jak w tej szkole (własne 

pomieszczenie, fartuchy, rękawice). Uważa również, że segregowanie śmieci jest 

obowiązkiem woźnych zatrudnionych w każdej szkole. To nie jest żadna dodatkowa praca. 

Ponadto, w  tej szkole, już od kilku lat, znajdują się pojemniki na odpady segregowane, dzięki 

czemu dzieci same  mogą uczyć się segregacji. 

P. Abramczyk również uważa, że segregacja śmieci, to obowiązek pań woźnych. W żadnej 

ze szkół nie ma tego typu problemów. W związku z tym, uważa, że może należałoby się 

zastanowić, czy może w tej szkole nie ma za dużo pań do obsługi, może nie mają co robić 

i właśnie z tego tytułu wynikają przedstawione problemy? 

Dyrektor – P. Szczerba uważa, że na dzień dzisiejszy, może i zatrudnionych w szkole 

woźnych jest za dużo, ale sytuacja jest patowa, ponieważ panie, które zostały w szkole, są 

w okresie ochronnym (w wieku powyżej 56 lat) oraz dodatkowo założyły 10–osobowy 

związek zawodowy, gdzie przepisy są bardzo rygorystyczne i bronią swoich członków. Nie 

można nic zrobić, bo zostałyby złamane przepisy prawa pracy.  

P. Szczerba (radny) uważa, że skoro firma sprzątająca, która zorientowała się, że nie ma w 

swoim zakresie segregacji śmieci nie chce tego robić, to chyba panie woźne też mogły tak 

zareagować. One też nie miały tego w swoim zakresie obowiązków. Jest tu pewna 

niespójność w zapisach. Uważa, że inne są wobec firmy sprzątającej, a inne wobec pań 

woźnych. Jeżeli woźne, 26 września br. dostały aneksy z dodatkowym zakresem 

obowiązków, to miały do wyboru, albo przyjąć te obowiązki, albo zrezygnować z pracy. Z 

przedstawionych relacji wynika, że panie woźne podpisały aneksy, a za cztery dni wróciły ze 

skargą. Uważa, że brak wcześniejszego zapisu dot. segregacji odpadów w zakresie 

obowiązków pań woźnych, dało im prawo do złożenia skargi.  
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Dyrektor – P. Szczerba uważa, że jako pracodawca, z mocy prawa, może rozszerzyć zakres 

obowiązków pracownikowi, tym bardziej, że nie są to obowiązki wykraczające poza jego 

dotychczasowe czynności. 

P. Ćwik – radca prawny poinformował, że skoro w umowie zawartej z firmą sprzątającą nie 

było przewidzianych zmian w zakresie możliwości dodania segregacji odpadów, to w toku 

obowiązywania tej umowy nie ma skutecznego instrumentu prawnego, aby to 

wyegzekwować. Natomiast z punktu widzenia prawa pracy, rozszerzenie zakresu 

obowiązków pracownikowi, jeżeli kwalifikacje osób umożliwiają powierzenie zadań i jeżeli 

jednocześnie zwiększenie zadań odpowiada wynagrodzeniu, nie jest na tę chwilę złamaniem 

przepisów prawa pracy.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/410/13 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkół w Wyszkowie. 
 

6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2014. Poinformował, że proponowane 

stawki podatku na 2014 rok zostały podwyższone w stosunku do 2013 roku o 0,9% - 1%. Jest 

to taki sam wzrost, o jaki Minister Finansów podniósł maksymalne stawki podatków i opłat 

lokalnych. Porównując wysokość proponowanych podatków w Wyszkowie z dopuszczalnymi 

przez Ministra Finansów maksymalnymi stawkami widać, że w Gminie Wyszków są one 

sporo niższe. Skarbnik poinformował, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo 

omówiony na wszystkich komisjach stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Abramczyk uważa, że wzrost podatków o 1% nie jest duży i lepiej jest podnosić je co roku 

po trochu, niż raz na kilka lat, ale za to dosyć znacznie. Do stawek maksymalnych, które 

zostały wyznaczone przez Ministra Finansów, Gminie Wyszków jeszcze daleko, a wiadomo, 

że spora część sumy uzyskanej z podatków jest przeznaczana inwestycje.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/411/13 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2014. 
 

7) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na 2014 rok. Poinformował, że tak jak w przypadku określenia 

wysokości podatku od nieruchomości, również i w tym przypadku, Burmistrz proponuje 

podwyższenie podatków o 0,9% - 1%. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo 

omówiony na wszystkich komisjach stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/412/13 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2014 rok. 

 

8) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Wyszków. 

Poinformował, że wysokość tego podatku w stosunku do ubiegłego roku, również wzrosła 

o 0,9% i wynosi 33,90 zł za 1 dt. Średnia cena skupu żyta określona w komunikacie 

Głównego Urzędu Statystycznego, została określona w wysokości 69,28 zł za 1 dt. Widać 

więc znaczną różnicę w wysokości podatku, którą proponuje Burmistrz, a maksymalną, 

dopuszczalną wysokością określoną przez Prezesa GUS.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Sobieski uważa, że skoro proponowany podatek rolny jest obniżony o ok. 50% w stosunku 

do maksymalnego, to pozostałe podatki również powinny zostać obniżone o tyle samo, albo 

rolny powinien być ustalony na wyższym poziomie. Takie ustalanie podatków, wyborcy 

odbierają jako nierówne traktowanie. Uważa, że należy się nad tym zastanowić i potraktować 

wszystkich jednakowo. 

P. Wróbel uważa, że cena zboża na rynku jest dużo tańsza i przyjęcie stawki proponowanej 

przez Burmistrza jest jak najbardziej adekwatne do rzeczywistości. Zwrócił się do radnych 

o pozytywne zaopiniowanie przedstawionej uchwały i o to, aby nie upolityczniać tematu. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/413/13 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Wyszków. 
 

9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą m.in.: 

1. Wprowadzenia na 2013 rok wydatków na przedsięwzięcie „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy zespole Szkół Rybienko Leśne”. 

2. Zmniejszenia wydatków na przedsięwzięcie „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków użyteczności publicznej G.W. poprzez kompleksową termomodernizację 

placówek oświatowych” na 2013 rok; 

3. Zwiększenia wydatków na przedsięwzięcie „Budowa ulicy Stolarskiej” na 2013 rok. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/414/13 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021 
 

10) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2013 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane w budżecie to m.in.: 

 przesunięcie dochodu za opłaty za gospodarkę odpadami z rozdziału 75616 „Wpływy 

z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i darowizn, podatku od 

czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych” do 

rozdziału 90002 „Gospodarka odpadami” (3.000.000 zł); 

 zmniejszenie dochodów z tytułu poboru opłaty targowej (-130.000 zł) – zwrot błędnie 

naliczonych i pobranych opłat od dzierżawców pawilonów handlowych na targowisku 

miejskim; 

 wzrost dochodów o odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat 

(+50.000 zł); 

 wzrost dochodów w dziale „Oświata i wychowanie” (+22.000 zł) – wpływy z usług 

i z najmu i dzierżawy składników majątkowych; 

 wzrost dochodów o dotację celową dla OPS (+2.437 zł); 

 wzrost dochodów i wydatków (+9.500 zł) - odszkodowanie wypłacone dla OSP za 

uszkodzony silnik łodzi; 

 wzrost wydatków (+12.000 zł) – na wykonanie koncepcji budowy drogi w Natalinie; 

 wzrost wydatków na budowę ul. Stolarskiej (+50.000 zł) – na prace, które pojawiły się 

podczas realizacji inwestycji; 

 zmniejszenie wydatków (-10.000 zł) - Gmina Somianka nie skorzysta z planowanej 

dotacji przeznaczonej na budowę drogi; 

 wzrost wydatków (+50.000 zł) – na remonty i wyposażenie w Urzędzie Miejskim; 

 zmniejszenie wydatków z tyt. poręczeń i gwarancji udzielonych przez Skarb Państwa 

lub jednostki samorządu terytorialnego (-293.361 zł); 

 wzrost wydatków (+9.000 zł) – na zakup wyposażenia placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w Kręgach; 

 zmniejszenie wydatków (-390.000 zł) – kwota pozostała po rozstrzygnięciu przetargu 

na inwestycję p.n.: „Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności 

publicznej G.W. poprzez kompleksową termomodernizację placówek oświatowych”; 

 wzrost wydatków (+10.000 zł) – na projekt budowy boiska sportowego 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół „Rybienko Leśne”; 

 przesunięcia w dziale Oświata i Wychowanie; 

 zmniejszenie wydatków (-109.000 zł) – na zakup energii oświetlenia ulicznego; 

 zmniejszenie wydatków (-415.000 zł) – w roku bieżącym nie zostanie wykonany m.in. 

planowany remont chodnika przy ul. Sowińskiego; 
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 wzrost wydatków (+10.000 zł) – montaż wiaty przystankowej w Skuszewie dla dzieci 

dowożonych do szkół; 

 wzrost wydatków (+50.000 zł) – na dokumentację dotyczącą przebudowy stadionu 

miejskiego (remont trybun).  

Skarbnik poinformował, że w związku z powyższymi zmianami, dochody budżetu zmniejszą 

się o kwotę 46.063 zł, natomiast wydatki również ulegną zmniejszeniu o kwotę 993.022 zł. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Szczerba spytał, czy mogą zostać uwzględnione zmiany w budżecie, dotyczące udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Somianka, skoro uchwała w tej sprawie jeszcze nie została przez 

Radę podjęta? 

Skarbnik poinformował, że nie ma przeszkód, aby podejmować uchwały w tej kolejności. 

P. Piórkowska spytała, czy środki, które pozostały po rozstrzygnięciu przetargu na 

inwestycję p.n.: „Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej 

G.W. poprzez kompleksową termomodernizację placówek oświatowych”, mogą zostać 

przeznaczone na remonty w placówkach oświatowych? 

Skarbnik poinformował, że nie będzie żadnych wolnych środków, ponieważ na 

termomodernizację budynków miała zostać zaciągnięta pożyczka. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/415/13 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2013 rok. 
 

11) P. Teresa Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/338/13 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

poręczenia pożyczki długoterminowej dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformowała, że w kwietniu 2013 roku, Przedsiębiorstwo 

wystąpiło do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o przyznanie długoterminowej 

pożyczki na zakup samochodu do czyszczenia i udrażniania kanalizacji sanitarnej w kwocie 

1.200.000 zł. Powyższa kwota miała wystarczyć na zakup specjalistycznego samochodu. 

Jednak po głębszej analizie, Spółka postanowiła dodatkowo zakupić kamerę audiowizualną 

do sprawdzania stanu kanalizacji sanitarnej. Niestety, okazało się, że zaplanowanych środków 

na zakup i samochodu i kamery, nie wystarczy. Do przetargu zgłosiła się tylko jedna firma, 

której oferta opiewała na kwotę 1.499.800 zł. Zarząd Przedsiębiorstwa w porozumieniu 

z Radą Nadzorczą, przyjął tę ofertę, zakładając, że brakującą kwotę dołoży ze środków 

własnych Spółki. Po przeanalizowaniu jednak całej sytuacji, okazało się, że korzystniej dla 

Spółki będzie wystąpić o zwiększenie pożyczki, ponieważ kwota odsetek do spłaty będzie 

niższa niż kwota umorzenia. Spłata pożyczki będzie rozłożona na 6 lat. Jednym z warunków 

uzyskania tej pożyczki, a konkretnie zwiększenia jej o kwotę 299.800 zł, jest uzyskanie 

poręczenia gminy. W związku z powyższym, P. Jastrzębska poprosiła o pozytywne 

zaopiniowanie projektu przedstawionej uchwały. 
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P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

P. Abramczyk uważa, że warto dołożyć środków i kupić droższy sprzęt, ponieważ będzie on 

spełniał wszystkie funkcje oraz będzie służył Przedsiębiorstwu przez wiele następnych lat. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/416/13 zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/338/13 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie poręczenia pożyczki długoterminowej dla Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
 

12) P. Jastrzębska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 

PWiK Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformowała, że poprzedni plan obejmuje okres 5 lat 

i obowiązuje do końca 2013 roku. Nowy plan jest krótszy i obejmuje lata 2014 i 2015 ze 

względu na to, że sytuacja z dotacjami unijnymi jest niejasna i nie wiadomo ile środków 

zewnętrznych uda się pozyskać. Przedstawiony plan zawiera inwestycje, których 

modernizacja musi rozpocząć się w ciągu najbliższych dwóch latach lub które muszą zostać 

w tych latach zrealizowane. Do planowanych inwestycji należy: 

1) Przebudowa przepompowni ścieków przy ul. Pułtuskiej; 

2) Przebudowa przepompowni ścieków przy ul. 3 Maja; 

3) Rozbudowa stacji uzdatniana wody – ujęcia wody; 

4) Zagospodarowanie osadu ściekowego; 

5) Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej (wg planów rocznych); 

6) Przebudowa sieci wod.-kan. (wg planów rocznych); 

7) Rozszerzenie systemu regulacji i monitoringu sieci wod. – kan. 

P. Jastrzębska poinformowała, że doraźna modernizacja sieci, zawarta jest punkcie: 

przebudowa sieci wod.-kan. Dużo większy zakres modernizacji sieci jest planowany na 2015 

rok. Na terenie Gminy Wyszków pozostało jeszcze ok. 2 km sieci azbestowych, które trzeba 

koniecznie wymienić na nowe.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Abramczyk zauważył, że większość instalacji wodociągowych w mieście liczy sobie 

30 lat i więcej i w związku z tym, trzeba zastanowić się w jaki sposób pozyskać środki 

finansowe, aby zwiększyć nakłady na wymianę tych instalacji.  

P. Jastrzębska poinformowała, że już w tym roku zlecane jest wykonanie dokumentacji na 

przebudowę sieci, aby wcześniej przedstawić radnym jakiego rzędu będą to koszty.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/417/13 uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych PWiK Sp. z o.o. 

w Wyszkowie. 
 

13) Z-ca Burmistrza – P. Mróz przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Somianka. Poinformował, że w związku z tym, że dzieci mieszkające na 

terenie Gminy Wyszków chodzą do Szkoły Podstawowej w Kręgach (Gmina Somianka), 

Burmistrz proponuje przekazać 9.000 zł na zakup wyposażenia placu zabaw przy tej szkole. 

Powyższe środki będą pochodziły z funduszu sołeckiego, którym dysponuje Sołectwo 

w Kręgach Nowych.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Szczerba spytał, czy mimo tego, że szkołę prowadzi stowarzyszenie, wszyscy chętni będą 

mogli korzystać z tego placu zabaw?  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że tak. Szkoła jest w dalszym ciągu majątkiem 

gminy i stowarzyszenie na pewno nie będzie bronić dostępu do placu zabaw wszystkim 

chętnym, którzy będą chcieli z niego korzystać. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XL/418/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Somianka. 
 

Na podstawie § 32 Statutu Gminy Wyszków, Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański 

dokonał zmiany w kolejności realizowania porządku obrad (chwilowa nieobecność na sali 

p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – P. Płaciszewskiego referującego 

punkt 9 porządku obrad). 
 

Ad. 10. (zamiast 9) 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański przedstawił informację na temat złożonych 

przez radnych oświadczeń majątkowych za 2012 rok (załącznik nr 3 do protokołu). 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych, 

złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego oraz przez kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych za 2012 rok (załącznik nr 4 do protokołu). 
 

Na podstawie § 32 Statutu Gminy Wyszków, Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański 

dokonał zmiany w kolejności realizowania porządku obrad (powrót do punktu 9 porządku 

obrad sesji). 
 

Ad. 9.  

P. Płaciszewski - p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przeprosił za 

spóźnienie spowodowane koniecznością dostarczenia do Gimnazjum Nr 2 dokumentów 

przedstawicielom Najwyższej Izby Kontroli, kontrolujących działalność Wydziału. Następnie 

przedstawił Informację o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2012/2013 (załącznik Nr 5 do protokołu). 

P. Piórkowska uważa, że rok szkolny 2012/2013 był dobrym rokiem dla oświaty, zarówno 

pod względem dydaktycznym jak i inwestycyjnym. Do najważniejszych inwestycji, które 

zostały zrealizowane, należy zaliczyć: wybudowanie dwóch boisk sportowych w Leszczydole 
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Starym i Lucynowie, wykonanie termomodernizacji trzech placówek, wybudowanie placów 

zabaw na terenie czterech szkół, przeprowadzenie remontów w placówkach oświatowych za 

kwotę ok. 550.000 zł oraz znaczny udział jednostek oświatowych w projektach unijnych. 

P. Piórkowska pogratulowała i podziękowała P. Płaciszewskiemu za dotychczasową pracę. 

P. Płaciszewski podziękował za ciepłe słowa, ale zaznaczył, że w tym co zostało dotychczas 

zrobione nie ma swego udziału, ponieważ na stanowisku naczelnika pracuje dopiero od 

września 2013 r. Uważa, że słowa podziękowania należą się pracownikom urzędu 

i Wydziałowi Edukacji i Spraw Społecznych, a zwłaszcza Pani Naczelnik - Ani 

Gołębiewskiej. 
 

Ad. 10 (c.d.) 

P. Mikołajczyk poinformował, że szczegółowa odpowiedź na pytanie, które zadał radny 

Szczerba, dotyczące kursów autobusu do Białegostoku, zostanie udzielona radnemu 

w terminie późniejszym. 

P. Czechowska –Przewodnicząca Osiedla Nr 7 podziękowała za to, że powstały nowe 

oddziały przedszkolne w Przedszkolu Nr 7. Uważa, że była to bardzo potrzebna inwestycja 

i każda zainwestowana tam złotówka, została bardzo dobrze wydana. 
 

Ad. 11. 

O godzinie 13.00 uznając porządek obrad XL Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jacek Bachański dokonał zamknięcia 

obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad      Wiceprzewodniczący Rady 

 

    Bożena Czerwińska  Krzysztof Sobieski   Jacek Bachański 


